

Circular: Renewal of Engineering Offices' & Engineers' Licenses for 2018

تعميم: تجديد تراخيص المكاتب الهندسية والمهندسين لعام ٢٠١٨

The Council would like to remind all Engineering Offices and their Engineers that their licenses will be expiring on 31st December 2017, in accordance with Article (15) of Law No 51 of 2014. The Council will accept renewal requests starting from 1st October 2017.

يود مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية تذكير جميع المكاتب الهندسية وكذلك المهندسين العاملين فيها أن التراخيص الممنوحة لهم من قبل المجلس سوف تنتهي بتاريخ ٣١ ديسمبر ٢٠١٧، حسب المادة (١٥) من قانون رقم (٥١) لسنة ٢٠١٤. كما يفيد المجلس أنه سوف يقبل طلبات التجديد ابتداءً من ١ أكتوبر ٢٠١٧.

Engineers who work in private companies (not engineering offices) are also urged to check the expiry dates of their licenses, and proceed with renewal requests if such licenses are expiring soon.

ويدعو المجلس جميع المهندسين العاملين في القطاع الخاص من غير المكاتب الهندسية، للتأكد من تواريخ انتهاء التراخيص، والإسراع في تقديم طلبات التجديد في حال قرب انتهاء هذه التراخيص.

For any further clarifications, please contact the Council at Tel: 17534747 or email: crpep@crpep.bh

لأي استفسارات أخرى، الرجاء الاتصال بالمجلس على هاتف ١٧٥٣٤٧٤٤ أو بريد إلكتروني: crpep@crpep.bh

المهندس عبد المجيد القصاب رئيس مجلس الإدارة ۱۲ سبتمبر ۲۰۱۷

Copies to:

- **نسخة إلى:** - جميع المكاتب الهندسية، شركات القطاع الخاص.
- All Engineering Offices & other private sector companies.

- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني للمجلس.

- CRPEP's Notice Board & CRPEP's website